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 , התשפ"דו' ניסןב"ה,                                   
 2024לאפריל  14               

           

 3פרוטוקול ישיבת מועצה מספר                                    
 במרכז ההפעלה לשעת חירום 14/4/24א', שהתקיימה ביום               

                           
 

 אסף מינצר                 ראש המועצה  נוכחים:
    חבר מועצה  טוביה ארליך   
       חברת מועצה  רחלי פולק   
  חברת מועצה אפרת רוזנבלט   
 חבר מועצה  אלעזרא מיקי   
   חבר מועצה  ארי ציגלר   
 חבר מועצה    צביקה רוזן    
 חבר מועצה            אריק גרניט   
   חבר מועצה  לירן בן שושן   

 
 גזברית המועצה  עתליה צבי  :משתתפים

 המועצהמהנדס  אסף וולף, אדר'   
 יועמ"ש  עו"ד -אשי דל   
 קב"ט המועצה  אלדד מן צור   
 מנהלת היא"כ עו"ד –נת פרידמן ע   
     
 3פרוטוקול ישיבת מועצה מס'             
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 אסף מינצר:
אני מבקש להקדים תודות לאלדד שהוא גם המג"ד שלנו באיו"ש ומצליח לשלב בהצלחה בין שתי 

 המשימות המכובדות הללו.
 

 :צור -אלדד מן 
 ע.פ.(. מצגת)מציג סקירה ביטחונית על גבי 

 
 :עתליה צבי

שמירה, תוספת סייר ושדרוג חברת אני רוצה להתייחס לנושאים האחרונים במצגת: הגדלת מיסי 
אלש"ח לחודש, כלומר מינימום שלושה  60הוא כ  24/7מעסיק לתקן אחד למוקד העלות . השמירה

 (.1.35אנשים במשמרת, כאשר חישבתי גם שבתות, חופשים, מילוי מקום וכו' )ברוטו * 
 

 :ארי ציגלר
 האם השכר הוא גלובלי?

 
 טוביה ארליך:

 חגים ועוד ימים מיוחדים שבהם התחשיב הוא שונה.לא, משום שיש ערבי 
 

 ארי ציגלר:
 שו ע"י חיילי הגמ"ר?האם חלק מהשעות יאוי
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 רחלי פולק:

 , למשל בשער מסחה.בשטחאלדד אמר שצריך לבחור האם החייל נמצא במוקד או נמצא 
 

 עתליה צבי:
 להסתמך על זה כשמבצעים את התחשיב.אי אפשר 

 
 מיקי אלעזרא:

 למצוא בנות שירות? האם אפשר
 

 עתליה צבי:
 .אחד ניסינו שנים רבות לגייס בנות שירות אך לא הצלחנו. יש לנו כיום בן שירות

 
 מיקי אלעזרא:

 נשמע לי זול מידי. ₪ 60,000התחשיב של 
 

 עתליה צבי:
באגרת השמירה נקבעים עוד רכיבים כמו עלויות חברת השמירה וההצטיידות, תוכנית השמירה 

ע"י המח"ט וכן הלאה. כעת במלחמה יש לנו שלושה סיירים נוספים בנוסף לסייר של חברת שנקבעת 
השמירה. שכרנו שלושה רכבי ליסינג לטובת זאת וכמובן הוספנו כרטיסי תדלוק. עלויות הרכבים 

 אלש"ח לשנה. 220 -היא כ 
 

 אסף מינצר:
 שא?מי מכם ירצה לדון בפרטי העלויות בנושא הביטחוני ולקדם את הנו

 
 ארי ציגלר:

 אני מציע שוועדת כספים תדון בכך.
 

 אסף מינצר:
יון לפני השתתף בל מעונייניםלחברים פה שיהיו אלדד יציג את תוכנית הביטחון המומלצת שלו 

 מוקד החמ"ל הוא הליבה וחובה עלינו להחזיק אותו. הצגה למועצה.
 

 רחלי פולק:
 חשוב לדעת מהי הנגזרת עבור כל תושב.

 
 ציגלר:ארי 

 אגרת שמירה צריכה להיות פר מטר כמו ארנונה, בהבדל מהיטל.
 

 צביקה רוזן:
 בעת ביצוע התחשיב אני מציע שהאגרה תושת גם על העסקים.

 
 :אריק גרניט

העלויות תהיינה בהתאם לרמה הביטחונית שנקבע שיש בה צורך, בהשוואה למה שהיה ולמצב 
 הביטחוני הנוכחי.

 
 אסף מינצר:

 ה שנאשר כולנו את תוכנית השמירה שיכין הקב"ט עד לישיבת המועצה בנוגע לתקציב.הייתי רוצ
 

 ארי ציגלר:
 אולי כדאי לצמצם את התקציב השוטף כך שיכסה חלק מהעלויות הללו.

 
 עתליה צבי:

 אוות נפשי.כהלוואי והיה לי חופש בחירה לנייד את התקציב 
 

 טוביה ארליך:
 הקריטריונים לפי הנתונים שיוצגו לנו.יהיה לנו קל יותר לדייק את 
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 רחלי פולק:
 לשמור?אולי כדאי לבקש מהתושבים 

 
 מיקי אלעזרא:

 ניסו את זה בקריית ארבע וזה לא עבד בשום צורה. כדאי להעסיק בתשלום בלבד.
 

 צביקה רוזן:
 מי משלם את עלות הקב"ט והרבש"צ? אולי אפשר לבקש מימון מהמדינה.

 
 עתליה צבי:

שולם ע"י המועצה והרבש"צ ממומן בחלקו ע"י המדינה. ניסינו פעמים רבות לקבל מימון הקב"ט מ
 לתפעול המוקד אך נענינו בשלילה.

 
 אסף מינצר:

 מי מעוניין להצטרף לוועדה המקדימה בנושא הבטחוני?
 )לירן, מיקי, מינצר, אריק וצביקה ע.פ.(

 
 אישור תב"רים .3
 

  אלש"ח 325למרכיבי ביטחון ע"ס רכש גנרטורים  .א
 מקור תקציבי: משרד הביטחון

 
 אסף מינצר:

 התחלת מימוש המענה למרכיבי הביטחון לטובת תאורת ביטחון.
 

 אריק גרניט:
 איך מחוברים הגנרטורים?

 
 אסף מינצר:

ביצע עבודה מקיפה מאד להכנת המקומות לרובם יש מנגנון שמדליק אותם אוטומטית. אהוד רייק 
אם לא  בגנרטורים בעת תקלהלסייע. שניהם יוכלו לטפל   התנדבמשה וומזר לקליטת הגנרטורים. 

 . כעת אנו מאשרים את המקור התקציבי להם מתוך תקציב הביטחון שאושר.נדלקים לבד
 

 :אריק גרניט
כשמניחים גנרטור על הקרקע צריך להניח אותו במאצרה האם הגנרטורים יישארו בחזקתנו לעד? 

 לקרקע.כדי למנוע חדירת סולר 
 

 אסף מינצר:
לוודא שיהיו לנו גנרטורים במלאי אצל הספקים הרלוונטיים. אסף וולף יעשה הוא המאמץ שלנו 

 בדיקה בעניין המיקומים והתפעול.
 

 אריק גרניט:
 .כחבר בה בפעם הראשונה –לקבל הסבר מהיועמ"ש על כללי התנהלות הוועדה אני מבקש 

 
 טוביה ארליך:

והוחלט, המדובר בשינוי מינורי. ולכן אני מציע לקיים דיון קצר בנושא זה המכרז הזה כבר נדון 
 ואת ההסברים המעמיקים של היועמ"ש לקיים בישיבה הרשמית הראשונה.

 
 הצבעה:

 אלש"ח  325רכש גנרטורים למרכיבי ביטחון ע"ס 
 מקור תקציבי: משרד הביטחון

 (9פה אחד ) -בעד 
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 אלש"ח  500שיקום/שדרוג מוקד ע"ס  .ב
 מקור תקציבי: משרד הביטחון

 
 אסף מינצר:

יש תוכנית נרחבת, שלא כוללת בינוי שאינו מאושר, אלא שיפור אמצעים טכנולוגיים במוקד. 
אלף ש"ח והצלחנו  350בדרך כלל רשויות מקבלות  אלש"ח. 800על סך כ  היתהשהגשנו התוכנית 

 .אלף ש"ח 500 לאחר מאמצים להשיג 
 
 

 אריק גרניט:
 .יאושר התקציבאני מבקש שהדיונים יתחילו בצורך ורק אח"כ 

 
 אסף מינצר:

בדרך כלל משרדי הממשלה פועלים כך, אנחנו מקבלים תקציב, מאשרים אותו ואח"כ מחליטים 
 ומדייקים את נושא התכולה.

 
 טוביה ארליך:

ע"י אישור המקור התקציבי ולאחר מכן  "תפוס אותם"כאשר משרד מקצה לנו כספים, כדאי ל
 להחליט מה לרכוש ומדוע.

 
 אריק גרניט:

 המוקד הזה מיושן מבחינה טכנולוגית לדעתי. יש להשקיע אמצעים שיגדילו את יעילות המוקדנים.
 סקירת הקב"ט תכלול גם את תרחישי הייחוס הספציפיים לאלקנה.אשמח אם 

 
 צביקה רוזן:

 ר לנהל שיח עם גורמי המקצוע הביטחוניים על מנת לדייק את הרכישות.אני מסכים עם טוביה. אפש
 

 אסף מינצר:
אנחנו כחברי מועצה לא אמורים להיכנס לדקויות הביצוע אלא לסמוך על הגורמים המקצועיים 

 שמנהלים את הפרויקטים.
 

 מיקי אלעזרא:
 האם הוחלט מה לרכוש בתקציב הנ"ל?

 
 :אסף מינצר

 חלק ממנה.לא. ועדת המכרזים ממילא תדון בהתקשרויות ואתה 
 

 מיקי אלעזרא:
קודם מאשרים את קבלת הכספים ממשרדי ממשלה ואח"כ אפשר לנהל שיח עם עובדי המועצה 

 והיועצים בנושא הרכישות וההתקשרויות.
 

 לירן בן שושן:
 יושקעו הכספים.בדירקטוריונים שאני יושב בהם אנחנו קובעים את העקרונות לפיהן 

 
 :אסף מינצר

בכל נושא הביטחון שמעניינת אתכם, החשוב ביותר הוא  אפשר בשמחה לנהל שיחה עם הקב"ט
 שהתקציב התקבל עבור אלקנה.

 
 הצבעה:

 אלש"ח  500שיקום/שדרוג מוקד ע"ס 
 מקור תקציבי: משרד הביטחון

 (.9פה אחד ) – בעד
 

 ₪מיליון  5גדר ותאורת ביטחון ע"ס  .ג
 מקור תקציבי: משרד הביטחון 

 
 אריק גרניט:

 האם בסוף ההליך תהיה גדר שתקיף את כל היישוב עם תאורה חסכונית?
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 אסף מינצר:

נדון וקיבלנו הסכמה עקרונית שתוביל בע"ה  התחזוקה היא לכל דרכי הביטחון הקיימות. הנושא
 של משרד הביטחון כתובהכספית להתחייבות 

 
 אריק גרניט:

 לאשר תב"ר גם ללא מקור תקציבי?האם ניתן 
 

 אסף מינצר:
. נאמר לקבט שהתוכנית תאושר אם נשלים התוכנית הביטחונית הוצגה למשרד הביטחוןבשלב זה 

 כמה תהליכים דרישות מבצעיות 
 

 :טוביה ארליך
 אם התקציב לא יאושר, המועצה לא תהיה מחויבת לבצע את הפרויקט.

 
 ארי ציגלר:

 תב"ר ולא מאושר מקור תקציבי ואח"כ הרשות מחליטה בכל אופן לבצע?מה קורה אם אני מאשר 
 

 עתליה צבי:
 .הרשאה תקציבית חתומהלפרויקט משוייכת רק אם תב"ר משרד הפנים מאשר 

 
 הצבעה:

 ₪מיליון  5גדר ותאורת ביטחון ע"ס 
 מקור תקציבי: משרד הביטחון

 (9פה אחד ) –בעד 
 

 ₪מיליון  2.8שיקום דרך ביטחון ע"ס  .ד
 מקור תקציבי: משרד הביטחון

 
 הצבעה:

 ₪מיליון  2.8שיקום דרך ביטחון ע"ס 
 מקור תקציבי: משרד הביטחון

 (9פה אחד ) –בעד 
 

 אלש"ח 500הסדרת מכלול כניסה ביטחוני לאלקנה ע"ס  .ה
 מקור תקציבי: משרד הביטחון

 
 צביקה רוזן:

 ?LPRהאם יש לנו מערכת 
 

 אסף מינצר:
 התושבים למערכת ולדייק אותה.יש להכניס את נתוני 

 
 אריק גרניט:

 האם מתכוננת כניסה מאוחדת לכלל היישובים?
 

 אסף מינצר:
בכך אך מדובר בפרויקט מורכב ששערי תקווה צריכים אותו . יש לנו עניין  בפיקוד זה נמצא בדיונים

 בכניסה שלהםלא פחות מאיתנו בגלל הבניה שהם מתכננים 
 

 הצבעה:
 אלש"ח 500כניסה ביטחוני לאלקנה ע"ס הסדרת מכלול 

 מקור תקציבי: משרד הביטחון
 (9פה אחד ) –בעד 
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 אלש"ח  120מערכת תצפית ניידת ע"ס  .ו
 מקור תקציבי: משרד הביטחון 

 
 אסף מינצר:

 מערכת שמותקנת על רכב ביטחון.
 

 אריק גרניט:
 על איזה רכב היא תותקן.

 
 אסף מינצר:

 לניוד.על רכב סיור, היא ניתנת 
 

 הצבעה:
 אלש"ח  120מערכת תצפית ניידת ע"ס 

 מקור תקציבי: משרד הביטחון 
( 

 (9פה אחד ) –בעד 
 

 אלש"ח  50ע"ס  גרור סולר .ז
 מקור תקציבי: משרד הביטחון

 
 אסף מינצר:

 אלו הם שלושה גנרטורים לטובת מחלקת הביטחון.
 

 הצבעה:
 אלש"ח  50גרור סולר ע"ס 

 הביטחוןמקור תקציבי: משרד 
 

 (9פה אחד ) –בעד 
 

 אלש"ח 50ע"ס  גרור בנזין .ח
 מקור תקציבי: משרד הביטחון

 )ממתין לאישור עקרוני(
 

 הצבעה:
 אלש"ח 50גרור בנזין ע"ס 

 מקור תקציבי: משרד הביטחון
 )ממתין לאישור עקרוני(

 (9פה אחד ) –בעד 
 

 אלש"ח 70ע"ס  גרור תאורה .ט
 מקור תקציבי: משרד הביטחון

 
 מינצר:אסף 

 .אם יהיה צורך בהשלמה של תקציב המועצה נחזור למועצה לאישור
 

 הצבעה:
 אלש"ח 70גרור תאורה ע"ס 

 מקור תקציבי: משרד הביטחון
 )ממתין לאישור עקרוני(

 (9פה אחד ) –בעד 
 

 אלש"ח 40גרור כיבוי אש ע"ס  .י
 מקור תקציבי: משרד הביטחון

 
 אסף מינצר:

 בתקווה שלא נצטרך חלילה.המדובר ברכישת גרור כיבוי, 
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 הצבעה:
 אלש"ח 40גרור כיבוי אש ע"ס 

 מקור תקציבי: משרד הביטחון
 )ממתין לאישור עקרוני(

 (9פה אחד ) –בעד 
 

בהתאם לתוכנית עבודה שהוגשה  ביטחוניים נוספים לאלקנה אישור תב"רים .יא
 למשרד  הביטחון

 מקור תקציבי: משרד הביטחון
 )ממתינים לאישורים עקרוניים( 

 אסף מינצר:
תוכנית העבודה היא מפורטת, כאשר כל תקציב שמוזכר בה, ואין לו מצ'ינג, אני מציע לאשר אותו 

 , ₪מיליון  3, הכשרת דרך מילוט בסך ₪מיד. מרכיבים טכנולוגיים בסמיכות לגדר בסך שני מיליון 
 .₪מיליון  1.5מצלמות היקפיות ליד מסחה בסך כ 

 
 אריך גרניט:

 אני מבקש שדרך המילוט תוצג למועצה.
 

 אסף מינצר:
 בשמחה.

 
 הצבעה:

 ים  אישור תב"ר
 , ₪מיליון  2 התקנת מערכת התרעה טכנולוגית על גדר קיימת ע"ס 

  ,₪מיליון  3.5בסך ביטחונית הכשרת דרך מילוט 
 .₪מיליון  1.5מצלמות היקפיות ליד מסחה בסך כ 

 (.9פה אחד ) –בעד 
 

 המשך מינוי חברים לוועדות המועצה והנהלת המתנ"ס .4
 

 אסף מינצר:
הנהלת המתנ"ס תורכב מארבעה נציגי ציבור של רונה שנייברג, עוז אלתר, רחמים אשואל, קרן 
דרלביץ של סיעת אלקנה יותר ושלושה נציגי ציבור: אפרת קופמן, חגי פרנק, אוראל רוזנצוויג מטעם 

 בשמחה. –אפרת תהיה יו"ר וועדת רווחה. אם מישהו רוצה להצטרף אלקנה ביחד. סיעת 
 

 הצבעה: 
 אישור מינויים כמפורט לעיל.

 .פה אחד –בעד 
 

 אסף מינצר:
אפרת רוזנבלט, יהיה גדעון שור והחברים  ציבורהאריק גרניט, נציג  יהיהיו"ר ועדת איכות הסביבה 

 הציבור בהמשך. מיקי אלעזרא וטוביה ארליך ואנחנו נעדכן מיהו נציג
 

 הצבעה:
 .פה אחד -דבע

 
 אסף מינצר:

ורת. מיקי התנדב להיות חמישה חברי הנהלה אינם יכולים לשבת בוועדת ביק –וועדת ביקורת 
 לא יהיה חבר הנהלה. ושני החברים הנוספים הם אפרת ולירן.הוא רת ובשנה הקרובה וקבוועדת הבי

 .שני חברים שהינם רוב לטובת התכנסות –הקוורום 
 

 הצבעה:
 פה אחד. –בעד 

 
 אסף מינצר:

  יוחלט בהמשך אם להקים ומי החברים דת כספיםעולגבי 
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 2 מועצה מס' אישור פרוטוקול .1
 

 : מאושר פה אחד.הצבעה
 
 

 אושר להפצה
 
 
 
 
 

 הישיבה ננעלה.                
 

                   
 ענת פרידמן: מהרש               

 היא"כמנהלת                 
 
 
 
 
 
 


